
Recollida de propostes per a l'ordenança municipal.

Podeu respondre les següents qüestions per tal d'aportar les vostres opinions i suggeriments relacionades amb
aquesta ordenança.

Gràcies per participar.

62 respostes totals
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Impideix el descanso del veins)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

22h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (9)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí



Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Floristeria)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (L'ordenança no es prou clara)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

SILENCI I UNA BONA EXTRACCIO Q NO OBLIGUI AL VEINAT A VIURE AMB TOT TANCAT

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Millor en relació a l'enquesta, que considero q hauria d'anar destinada al veinat q pateix la molestia de tenir una



terrassa a prop, q es qui realment coneix l'embergadura del problema. En el seu defecte, si voleu, pregunteu al
ciutadans quants volen q els hi posin un bar / terrassa a prop (?)

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

00.00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (09.00)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:



En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius:

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com:

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No els conec)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Molèsties als veïns

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

-

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Locals venda roba, sabates i similars)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Res en especial

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

No res

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (S’hauria de tenir en compte si el que hi ha al damunt és menjador ( correcte horari de tancament), o
habitacions ( horari excesiu).)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Tancar a les 22:00 quan a dalt hi ha habitacions. 24:00 quan no hi ha habitacions

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Seria un caos. Difícil de reglat on si i on no possar taula.)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?



Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Qualsevol que tingui un horari adient i la extenssió no digiculti el lliure pas dels
vianants. En boreres àmplies i sense tapar portals.)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Hi ha que no compleixen normativa en quant al soroll dintre del local i a sobre possen
terrassa. Doble soroll)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Les terrasses haurien de tenir un tope de persones i ocupació de l’espai, sobretot si hi ha varies juntes. També a
l’estiu si a dalt hi ha pissos, que no es pugui fumar. La nostra habitació és literalment un cendrer en quant a la olor a
tabac i no fumem ningu a casa

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (marycifulo@gmail.com)
Telèfon de contacte: (619578439)
Nom: (Mª del Carmen Cifuentes)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Queda poc temps pel descans dels veïns, el condiciona massa)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Les 11 de la nit

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (8:30)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (La terrassa ha d'estar relacionada amb el local i no envair cap altre espai públic )

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí



Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (No considero adient que s'usi l'espai públic per a activitats comercials )

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No hi ha una coherència el l'hora de concedir permisos a locals en entorns inadequats
(passatge Noi del Sucre, 4 terrasses en 50 metres de carrer, els veïns no entenem quin sentit té això))

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Ordre, respecte als veïns i neteja de l'espai públic

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Ni l'ajuntament ni la policia local fan prou perquè la normativa es compleixi i es garanteixi el descans dels veïns (nit) i
l'ordre en el carrer (dia). A més els gossos dels usuaris de les terrasses passen moltes hores en un mateix lloc i
acaben molestant amb els lladrucs.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.



• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (No respecten el descans dels veïns, sent que molts han de seguir treballant al dia següent. I encara que no fos
així, és un horari que vulnera el dret bàsic al descans del veïnat.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

10 de la nit els dies de diari i 11 de la nit en festius i caps de setmana

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Dificulta la circulació del vianant per la via pública)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?



No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Cap. Com no han habilitat una resposta negativa a aquesta pregunta, els hi
expresso la meva negativa per aquí. El carrer és un espai públic, no una extensió d'una activitat econòmica, sigui la
que sigui )

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No puc opinar si els criteris són o no transparents si això és una informació que no coneix la
ciutadania. El que està clar és que es donen massa permisos per a aquest tipus de locals tenint en compte l'espai
públic de que es disposa i la quantitat de persones diariamente afectades per aquesta activitat econòmica )

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Que es compleixi la normativa vigent i que l'actuació policial serveixi d'alguna cosa

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

La presència de terrasses genera moltes molèsties al veïnat, la pijor de totes el soroll constant que aumenta a mida
que passen les hores (soroll de clients, mobiliari que s'arrossega, borda de gossos que passen hores lligats al costat
dels amos, nens jugant a pilota usant els accessos als edificis com a porteries, etc). La ubicació de terrasses també
dificulta la circulació fluida del vianant, sobre tot de persones grans, persones amb necessitat de vehicles per a poder
traslladar-se, carrets de nadons, etc.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (abi.serrano.egea@gmail.com)
Telèfon de contacte: (673621922)
Nom: (Abigail Serrano )

Resposta #7

Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
717938315285356709584932 Registrada 1092260644903529517651172 92% 17/10/2023 12:58

A quin barri vius?

Can Folguera



Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (No perquè sempre es queda gent als voltants de les terrasses desprès de vuidar-les i estan fins mes tard)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

00:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (09:00)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (limitaria els espais que ocupen, no per taules.)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?



Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (crec que tret dels bars, les altres activitat no deurien ampliar, els carrers es tornarien
"mercadillos")

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (haurien de col.locar visiblement les autoritzacions de terrasses als locals)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

es deurien controlar millor el compliment dels horaris i del espais utilizats

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (maitevilchez@hotmail.com)
Telèfon de contacte: (637400478)
Nom: (maite )
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí



Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (El problema de cerrar a la 1:00 h es que sigue siendo ruidoso todo el proceso de cierre del local (arrastre de
sillas y mobiliario, etc) y además la gente se suele quedar hasta bastante más tarde hablando en el entorno del local.
)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

00:00 h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Aunque me parece bien la regulación actual, el problema está en que no se cumple, y se juntan
un gran número de módulos, que aumentan enormemente el nivel de ruido.)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Depende del caso, puesto que puedo entender que a veces no queda más remedio que
desplazar la terraza unos metros, en otros casos, esto puede significar que los camareros se han desplazar, incluso
cruzando la calle, con el consiguiente riesgo.)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No



En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Puedo entender que haya actividades que amplien su superficie de exposición,
como por ejemplo, fruterías, o floristerías, etc, porque tienen un horario comercial y no causan problemas de ruidos
en el vecindario, como las terrazas.)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Fundamentalmente porque no veo que se verifique correctamente el nivel de ruido que
pueden llegar a causar. Tampoco veo un criterio para limitar la acumulación de terrazas. Se habla de estos
conceptos en la normativa, pero luego se dan licencias sin controlar estos aspectos, por lo que entiendo que no se
realizan. Si se hiciera, entiendo que esta información debería ser pública y accesible, y nunca lo es.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Responsabilidad por parte de los restauradores en el control del nivel de ruido que pueden llegar a causar. Nunca se
hacen responsables, y siempre lo achacan a los clientes. Tampoco veo que haya un afán de controlar todo esto por
parte del Ayuntamiento: me da la sensación de que siempre están de parte del negocio, y nunca de parte del vecino.
Por otro lado, echo a faltar un criterio claro para evitar la acumulación de terrazas en zonas de viviendas y que
pueden afectar al correcto descanso de los vecinos. Una cosa es abrir una terraza en el lago, por poner un ejemplo,
alejado de las viviendas, y otra es hacerlo debajo de tu balcón. En el segundo caso, el nivel de ruido es enorme, y
muy molesto especialmente en verano, cuando nos vemos obligados a dormir con las ventanas abiertas.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Conozco terrazas, y las utilizo, con restauradores que se preocupan por el nivel de ruido, con locales que no tienen
otras terrazas al lado, y que respetan los horarios, y creo que se pueden convivir con ellas. Pero si se juntan 4
terrazas como ocurre aquí en mi barrio, la aglomeración de gente y el nivel de ruido es enorme. Esto, se debería
evitar en futuras concesiones, y por otro lado, controlar estas zonas de manera más exhaustiva, porque sé de
vecinos que se han marchado de esta zona precisamente por esta razón.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Disseminats

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Perquè a vegades és quan s’està més a gust amb la fresca de les nits d’estiu)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

2:00h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

-

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Cadascú al seu lloc)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No



Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (No estic d’acord que una fleca vengui gelats o es vengui alcohol com si tingues
autoritzat l’activitat de bar)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Perquè es pot visualitzar de forma clara i evident que hi ha establiments on se’ls permet fer
activitats extras o posar música d’ambient i d’altres on m’agradaria anar sé que no els hi permeten)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Llum principalment i cobertes per poder estar a fora quan plou o fa molt fred

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Crec que el número de mòduls com s’ha dit anteriorment hauria d’anar en funció de l’espai i capacitat de cada
negoci i no fer una limitació igual per tots. Perquè cada bar/restaurant te les seves pròpies caracteristiques.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.



• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

1:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí



En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Fruiteries)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Música ambiental

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment



Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Me parece excesiva la hora de cierre, los ruidos molestan a los vecinos, especialmente si el local está en los
bajos de la comunidad )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23 horas. Podria extenderse si la terraza no esta cercana a viviendas

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Mantener las dimensiones actuales de un modulo (3,5 m2), de este modo no pueden haber mas
de 4 personas por mesa)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?



No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (En fechas y eventos especiales unicamente)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Nada Ninguna terraza tiene colocada visiblemente la licencia de autorización tal como establece el articulo 10.1 de la
actual ordenanza de 2012. Las sanciones actuales por incumplimiento de la ordenanza son irrisorias

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

En la nueva ordenanza debería incluirse: - El marcaje con pintura del espacio autorizado (=requisito en la normativa
del ayto. de Barcelona, articulo 7.1) - Distancia mínima (frontal y lateral) entre la terraza y la entrada a la vivienda
para asegurar el acceso a la vivienda de los vecinos del inmueble - Notificación a los vecinos de la comunidad
donde se instala la terraza, previa a la autorización, para poder exponer su opinión - No autorizar instalación de
terrazas pegadas a la fachada del edificio ( Sentencia dictada por el Tribunal Supremo de 11 de febrero de 2019 en
la que afirma que las terrazas de los bares que estén pegadas a las fachadas de viviendas son ilegales)

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (jrocheroche57@gmail.com)
Telèfon de contacte: (617854432)
Nom: (Juan Roche)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai



Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Per soroll i la gent tambè crida molt no puc escoltar ni el televisor, es possan a fumar marihuana i entra tota la
olor a casa meva , posan moltes cadires i no es por pasar AMB cadire de rodes ni caminan)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

12 de la nit

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (A las 9:00 mati)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Possan mes de 4 moduls aquí en Avd onze de setembre)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Acupan Tota la borera como es amplia aprofitan fan el que volen)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No



Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Frutería )

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No son controlats durant tot el any i fan el que volen)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Consideracio per el veins i control de taules i cadires, control de horarios, tambè el bar del llac fa molt volumen cuan
fa música i tienen actuacions

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Tindrian que está senyalades al Terra o marcadas pero poder controlar la policía, la zona on visc es e Nardis , el llac
, i el chino que está al costat

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar



Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

-

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?



Determinades activitats com: (en dates festives espcials o assenyalades en calendari )

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

-

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

en alguns casos són reduïts, tenen poc espai per acollir a la demanda, sobretot quan són dates assenyalades com
la Festa Major

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (ES EVIDENT QUE PERJUDICA AL VEINAT)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?



22H30

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (9H . CAL TENIR EN COMPTE QUE JA PER PUNTAR ES PROVOCA
FORÇA SOROLL QUE JA ESTA SUPORTANT EL VEINAT)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (LIMITARIA EL NOMBRE MAXIM DE PERSONES I CONSIDERARIA SI ES PODEN POSAR O
NO GRUPS GRANS QUE AUGMENTEN ENCARA MES EL SOROLL. EN LLOCS AMB SENSIBILITAT ACUSTICA
ELEVADA, NO PERMTRIA CAP TERRASSA. EL NEGOCIA S'HA DE FER EN ESPAI TANCAT.)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (FRUITERIES (JA HO FAN), BOTIGUES DE ROBA)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?



Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (NO ES FA UN ESTUDI PREVI D'IMPACTE EN LA ZONA ABANS DE DONAR
L'AUTORITZACIO. S'ACTUA UN COP ESTABLERTA LA TERRASSA I SI ELS VEINS MANIFESTEN LES SEVES
QUEIXES.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

RESPECTE AL VEINAT, PER PART DELS USUARIS I EN OCASIONS PER PART DELS TREBALLADORS /
PROPIETARI DEL NEGOCI.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

NO S'ENTEN QUE UNA ACTIVITAT PRIVADA QUE AFECTA SERIOSAMENT AL VEINAT DE LA ZONA, ES
PUGUI DESENVOLUPAR AL CARRER I QUE AQUESTA ACTIVITAT ES CONSIDERI MES IMPORTANT QUE EL
BENESTAR DE LES PERSONES QUE VIUEN EN LA ZONA. ES UNA ACTIVITAT PRIVADA. SI JO TINGUES UN
TALLER DE "TRICOTAR", I VOLGUES AUGMENTAR EL MEU NEGOCI, EM PERMETRIA L'AJUNTAMENT
POSAR AL CARRER UNES QUANTES MAQUINES QUE ESTIGUESSIN FENT SOROLL TOT EL DIA?. AQUESTA
ESQUESTA ESTA MOLT BE QUE LA FEU, PERO DES DEL MEU PUNT DE VISTA, NO ES OBJECTIVA AL NO
ESTAR DIRIGIDA NOMES ALS CIUTADANS QUE PATEIXEN AQUESTES GREUS MOLESTIES. LA MAJORIA DE
VIVENDES DE SPM NO TENEN TERRASSES A SOTA O AL COSTAT, I NO PODEN SABER REALMENT COM
INFLUENCIA EL PROBLEMA EN LA SEVA VIDA DIARIA. SI LA PREGUNTA FOS DIRIGIDA A TOTS ELS
CIUTADANS, I LA PREGUNTA FOS "PERMETRIA VOSTE UNA ACTIVITAT DE BAR I TERRASSA A SOTA O AL
COSTAT DE CASA SEVA". QUINA SERIA LA RESPOSTA MAJORITARIA?....

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (mmercegil@gmail.com)
Telèfon de contacte: (687027055)
Nom: (MERCE GIL)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir



Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (No respeta las 8 horas de descanso nocturno de los vecinos )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

12 de la noche, siempre y cuando se cumpla estrictamente

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (No se cumple, se empiezan a montar las terrazas antes de esa hora
con todo el ruido de conlleva. No tienen cuidado a la hora me montar, porque no les importa el descanso de los
demás.)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Parece que los establecimientos tienen más derechos que el resto de los
contribuyentes. Hay calles que tienen hasta 4 terrazas, hay que ir sorteando las mesas y sillas. Así que si se amplía
el espacio tendremos que ir volando (no es ningún chiste).)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-



Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Ninguna actividad )

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No se cumple la normativa y el ayuntamiento mira para otro lado sin hacer caso a los
ciudadanos.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

En general, que los establecimientos cumplan la normativa y que el ayuntamiento haga que se cumpla
estrictamente: horario, ocupación del espacio público, número de mesas y sillas, limpieza, ruido. No entiendo por
qué las terrazas tienen que superar el ancho de la fachada del establecimiento, por qué no cumplen estrictamente
los horarios, por qué no se responsabilizan de la limpieza de lo que ensucian. Considero que no tienen que tener
iluminación propia, ni estufas, ni montar pérgolas fijas, ni poner tarimas. Hay zonas de Santa Perpetua que las
aceras son para las terrazas y no hay espacio para los transeúntes. En resumen, las terrazas en Santa Perpetua
cuentan con todos los derechos y ninguna obligación con el beneplácito del ayuntamiento.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Pienso que el ayuntamiento no hace caso cuando se reúne con el ciudadano. Siempre se ha puesto de parte de los
establecimientos, ignorando el derecho de la gente al descanso (si las terrazas abren de 8 de la mañana a 1 de la
madrugada, no se cumplen las 8 horas para dormir), ignorando todo el espacio que ocupan en la acera, ignorando la
suciedad que no limpian, el ruido que producen. Estoy muy enfadada desde hace años con la reacción del
ayuntamiento a las quejas de la ciudadanía. Se aferran a la respuesta eterna de que los establecimientos tienen
derecho al trabajo (cuando al ayuntamiento se le ha pedido que cumplan la normativa que el propio ayuntamiento ha
redactado). Dan a entender que los establecimientos están muy por encima de los derechos de los ciudadanos
(siempre pago mis impuestos y cumplo mis obligaciones como ciudadana).

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (lugarva@yahoo.es)
Nom: (Lucía )
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?



Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Nunca cierran a la una, y los clientes se quedan hablando en la calle, con las consecuentes molestias para los
vecinos que madrugan.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Las 11:30h laborales y las 12 festivos.

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Los peatones también tenemos derecho a pasar por las calles y los vecinos poder
entrar en sus porterias sin tener quevir esquivando mesas, sillas y clientes de las terrazas.)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-



Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No se estudia la sonoridad de las calles ni se tiene en cuenta el número de bares que hay y
las molestias que generan a los vecinos que estaban antes que lis bares.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

La limpieza, el cumplimiento del civismo y el respeto.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

La suciedad que generan las terrazas y extensiones comerciales y la falta de control por parte de los dueños de los
locales y por parte de la policia local.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?



Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (El problema es que no se cumple la normativa, cierran mucho más tarde )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

De Domingo a jueves a las 22:30. Vienes y sábados a la 00:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Al igual que yo no puedo aparcar donde me da la gana, considero que no se pueden
poner mesas donde a un bar le da la gana)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No



Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No sé que criterios se utilizan para dar autorización. Supongo que será un tema de dinero,
si pago puedo hacer lo que quiera . El problema es que no respetan horarios.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Profesionalidad y respeto a los vecinos.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Me parece vergonzoso que ocupen toda la acera y que para salir de mi casa tenga que hacer un slalom y que el
ayuntamiento lo defienda diciendo que tienen que ganarse la vida y a mí que tengo que coger todos los días un
vehículo para trabajar no tenga derecho a dormir mis 8 horas. Un saludo. Jose Mena Ciudadano de segunda que
paga impuesto como uno de primera.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (jose.mena@gmail.com)
Telèfon de contacte: (639280770)
Nom: (José María )
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva



Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (És massa ampli per conciliar-ho amb el descans de les persones veïnes)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23.00h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (09.00h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

No

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?



-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Cap activitat)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Més respecte d'alguns hostalers cap a les persones veïnes

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.



No (Porque són horaris que invaden el espacio de descanso nocturno de las personas que no somos usuarios y
perjudica nuestra salud y nuestra actividad del día siguiente. Además la gente es muy incivica y no tienen respeto
por nada ni por nadie )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

A las 11 de la noche, y el bar a las 12 como máximo

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Porque con esto lo que ocurriría es que nos encontraríamos mesas y sillas en cualquier
sitio y no podríamos circular con normalidad por la vía pública )

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Ninguna )



Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No conozco realmente cuales son estos criterios ni si se aplican, lo que si veo es que se
dan muchos permisos)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Echo de menos el cumplimiento de la Ordenanza, una actuación clara de la policia y el civismo de la mayoría de
usuarios

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Además de todo lo dicho, hay que sumar el ruido procente del movimiento de mesas y sillas y los ladridos de los
perros que durante horas acompañan a los usuarios. No me extraña que viviendo en medio de tanto ruido, España
sea el primer país de la Unión Europea en consumo de ansiolíticos y narcóticos varios. El silencio según los
especialistas es vital para poder descansar y poder rendir al día siguiente

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (abi.arnaiz@gmail.com)
Telèfon de contacte: (935607243)
Nom: (Maricarmen Egea )
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A quin barri vius?

Can Taió

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.



No (Las terrazas que están cerca de las viviendas tendrían que cerrar más temprano ya que ocasionan muchas
molestias por ruidos a los vecinos incluso después del cierre)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Depende mucho de la situación de las terrazas no son lo mismo las que están debajo de las viviendas que creo que
11 de la noche es una buena hora de cierre que las que no molesten a nadie

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (No estoy de acuerdo de que cualquier local pueda convertirse en bares con terrazas)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat



Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (La mayoría de terrazas no respetan ni los ruidos ni el aforo ni respetan el paso libre de los
viandantes poniendo las mesas y sillas como les conviene según la clientela que tenga y mucho menos los horarios
los que quedan más escondidos )

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Señalizaciones para clientes recordándoles que deben respeten descanso y prohibido claxon coches ya que a la
hora de despedirse hay muchos coches que pitan cuando pasan por delante del local incluso a altas horas de la
noche y delimitar con pintura donde colocar y como las mesas y sillas ya que ocupan mucho más espacio que el que
les corresponde también debería de tener cartel con aforo porque muchas veces se rebasa sobradamente

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Están dando preferencias a las terrazas más que a los vecinos que las sufrimos por molestias de ruidos asta alta
hora de la noche incluso días laborables una terraza que cierra a las 12 o incluso 1 sigue generando ruidos incluso
media hora despues con clientes que se quedan hablando en la puerta como los que marchan en coche y se
despiden con claxon o acelerones por no hablar de que prácticamente se quedan la calle con las mesas y sillas
colocadas de cualquier manera

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (Ines2010.jm@gmaill.com)
Telèfon de contacte: (622006367)
Nom: (Juan martinez)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

No, crec que s’haurien d’obrir més bars i/o restaurants

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar



Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

A les 23h entre setmana, a la 1 els caps de setmana

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

No

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat



Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Considero que s'hauria d'establir la prohibició de fumar-hi.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Considero que s'hauria d'establir la prohibició de fumar-hi.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Hay muchas personas que tienen que madrugar para ir a trabajar aunque sea festivo )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23



Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (09:00)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Quitar espacio indiscriminadamente no es la solución )

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (No estoy a favor )

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?



No. Per quins motius? (Nunca respetan el número de mesas autorizadas)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Nada

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

La mayoría ocupan más espacio de lo que deberían, dejando a veces muy poco espacio para la movilidad de PMR

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (lrojasb1962@gmail.com)
Nom: (Luis)
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Encara que sigui estiu es treballa i s'ha de matinar )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

24h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?



Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

-

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.



-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Taió

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

No, crec que s’haurien d’obrir més bars i/o restaurants

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

-

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (6 o 7 del dematí)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:



En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

La Florida

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Massa tard. Creen molesties al veïnat i problemes d'incivisme )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (A partir de les 10h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Hauria d'haver un limit de persones segons l'espai, no per taula)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (L'espai públic és pels ciutadans no per l'ús privat d'un negoci. S'han de posar més
tercers espais públics i oberts, no més bars o terrasses a la vorera)



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Cap activitat comercial a la via pública )

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Hi ha entitats i negocis que reben llicència molt fàcilment a d'altres se'ls posa traves sense
massa explicació )

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Civisme. Prohibició de fumar. Que no icupin l'espai dels vianants. Més control d'aforament i nivells de soroll.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

La via pública és un espai per tothom el negocis privats no hi haurien de tenir accés amb ànim de lucre.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-

Resposta #26



Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
951883687740679959486509 Registrada 1203614457690913579825072 96% 06/10/2023 12:37

A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

00:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí



En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Que hi hagi algun bar musical a les afores del poble per a poder allargar la nit els caps de setmana, sense molestar
als veïns, i que no s’embruti tot tal com està passant tots els caps de setmana al parc central…

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (Ruben.pedrazo@gmail.com)
Telèfon de contacte: (657217989)
Nom: (Ruben)
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Crec què és un horari excesiu ja que tancar a la 1h no respecta el descans del veïnat. Per altra banda, si les
terrasses tanquen a les 1h, la gent es queda xerrant al voltant del bar fins més tard i el personal del bar comença a
recollir el mobiliari a partir d'aquesta hora allargant-se molt el moment en el qual es pot parlar de silenci nocturn. )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

fins les 00:00h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (9h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Limitaria el nombre de taules que es poden posar juntes. A vegades es posen fins 5 o 6 taules per
sopars de grup i aixó augmenta molt el soroll )

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (En tot cas, respectant la sensibilitat acústica i no creuant vies públiques per part dels
clients o treballadors del local)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?



Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Com a veïna afectada per una zona on el nombre de locals amb terrassa és molt elevat
crec que no s'ha contemplat l'afectació als residents i no s'ha donat suficient informació per part de l'ajuntament
sobre els criteris per permetre aquesta massificació )

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

S'hauria de ser més intervencionista per part de l'ajuntament per obligar als propietaris de bars i restaurants a vetllar
per la convivència i el respecte al descans dels veïns. Ara mateix, crec que depén de la sensibilitat del propietari i no
tothom ho respecta. Si la Guàrdia Urbana actués d'ofici i no només quan els veïns truquem sol·licitant la seva
intervenció a causa del soroll excesiu, els propietaris s'acostumarien a respectar unes normes mínimes de
convivència. Per altra banda, crec que s'hauria d'estandaritzar el mobiliari a les terrasses per que fos el menys
sorollós possible (resina en comptes de metal, per exemple) En quant a l'horari de tancament, s'hauria de tenir en
compte el temps per recollir i netejar l'establiment i que fa que s'allargui massa el soroll durant la nit.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Al menys al barri de Mas Costa la proliferació de terrasses és totalment excesiva. No s'ha tenit en compte la
combinació d'altres establiments amb bars i restaurants i en un mateix carrer tenim 5 locals amb terrassa el que fa
que, durant la major part de l'any excepte alguns mesos de fred, el nivell de soroll sigui molt elevat i insoportable
dins de casa, inclós amb les finestres tancades. Per altra banda, no tinc molt clar quin és el paper de l'ajuntament en
quant a les llicències d'activitat i la normativa de fums en extractors industrials, etc. Al nostre edifici vam haver d'anar
per la via judicial per la xemeneia on surten els fums de la cuina d'un dels bars i que va directament als nostres
habitatges. Quan vam consultar a l'ajuntament ens van explicar que era un tema privat però la llicència i, per tant,
l'acompliment de la normativa d'activitat, la dona l'ajuntament.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (surihe@hotmail.com)
Telèfon de contacte: (654972555)
Nom: (Susana Ríos)
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Els temps de tancament no es respeten. Allargant i fent mes soroll del permes. I el tancament efectiu no es mai
a la 1:00 h.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

24.00 h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Reducir el número de módulos. Ya que ocupan demasiado espacio en las terrazas. )

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Únicamente de restauracion)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Porque veo que a algunas terrazas se les permite hacer cosas que a otras no.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

En la zona exacta dónde yo vivo no hay ni un solo cartel en la entrada a estos locales que indique "ROGAMOS
RESPETEN EL DESCANSO DE LOS VECINOS". Dicho cartel si lo encuentras en terrazas de Barcelona, por
ejemplo. Falta más pedagogía por parte de los trabajadores de los locales de restauración hacia los clientes. En
numerosas ocasiones me encuentro con personas haciendo ruido en la calle delante del local hasta altas horas de la
madrugada. Sin que nadie les recuerde que encima hay viviendas.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Por ejemplo que el mobiliario de estos locales sea de silicona, plástico etc. En lugar de metálico, que hace mucho
más ruido cuando son arrastrados. Que se respete el descanso de los vecinos de una manera implícita por parte de
los operarios de los locales.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (forcefully.ah@gmail.com)
Telèfon de contacte: (660132353)
Nom: (Alberto )
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (No ,perqué no es compleixen els horaris i no iha control municipal )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Tot l'any a les 23:00 hores

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Molesta a la mobilitat Dels veins)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)



Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

No

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No es compleixen i no es controlan)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Control d'aforo i Soroll. Neteja. Dret d'admisiò.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

No hi ha suficient control municipal per el que fa a les terrasses. No es fa cas o s'ignoren les queixes Dels veïns.
Alguns restauradors no compleixen el reglament i no son sancionats. Masses bars,en canvi poca oferta comercial.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Perquè no es compleix l horari, i no està controlat per ningú)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23 hores

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Perquè no ho compleixen, sempre posen més taules i més persones.)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (No deixen espai pels veins.)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?



Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No es porta control i no es respecta el descans dels veïns.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Control per part de l ajuntament. Límit d aforo. Control del soroll No permetre 4 bars en un carrer.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Hi ha bars que no compleixen la normativa mai, i ningú els controla. (Ex. Passatge el Noi del Sucre). No respectant
el descans dels veïns i ningú ho regula. Un poble amb molts bars, però amb poca oferta comercial d altres tipus. S
haurien de regular les llicències com es fa amb farmàcies o estancs.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà



Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Adoptar uns horaris i costums mes europeus)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Mitjanit es suficient

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí



En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai



Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (No deixa descansar als veïns )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (S'ha de poder circular per als carrers peatonals )

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No



Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar



Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Donat que no es garanteix un nivell de soroll correcte, crec que la 1:00 és massa tard en els casos on hi ha
vivendes aprop.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

12:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?



Determinades activitats com: (Dies puntuals, com ara a festa major)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Visc davant del Bar Stuttgart, i hi ha una diferencia colosal entre la seva terrassa i la dels
altres bars de la zona, crec que alguna cosa no quadra...)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Més concienciació a l'hora de respectar el descans dels veins i veines. No m'he trobat mai en cap terrassa que
demanin als clients que siguin respectuosos a partir de certa hora.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

M'agradaria que es fes complir les normatives d'horaris, olors i sorolls als locals de santa perpetua. Com he
comentat vist molt aprop del Bar Stuttgart i qualsevol que s'hi posi davant de la façana un dissabte a la nit, veurà que
hi ha aspectes que s'incumpleixen. Començant per la sortida de fums, que dona directament al carrer i fa molt soroll,
continuant per la quantitat de taules o moduls que s'hi posen, o la mida descomunal de la terrassa que supera la
propia façana del local o el xibarri totalment descontrolat que sovint fan alguns dels clients. Crec per el bé de la
convivencia entre locals i veins, s'ha de fer complir les normatives de manera molt més escrupolosa de com es fa.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (msolecases@gmail.com)
Telèfon de contacte: (665649964)
Nom: (Marc Solé Cases)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Mai

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir



Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Massa suroll al carrec)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

00:00h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Sempre agafem mñes espai del que toca, i ens trobem que les persones ja no tenim espai per
caminar sobretot les persones amb mobilitat reduida)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (S'ha de donar prioritat a les persones, les persones que tenim mobilitat reduïda ja no
tenim per on passar ) tenint en compte també que no es compleix la normativa dels patinets elèctric que també van
per la vorera i segons normativa està prohibit però no es fa res en aquest municipi.)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-



Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

-

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (perquè cada dia veig com no ñes compleixen les normatives i no ñes fa res.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

res, només que es tingui en compte a les persones que volem passejar sense haver de fer una carrera d’obstacles.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (paquiluna31@gmail.com)
Telèfon de contacte: (685043032)
Nom: (Paqui Luna Bernal)
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (No si hi ha habitatges propers ja que la contaminació acústica rebuda perjudica e impossibilita el dret al



descans dels veïns. Sino hi ha habitatges propers, si ho veig com a opció.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

22h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (a partir de les 9:30)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: ( Cap terrassa a zones sensibles. I complir ambdues restriccions (persones i mòduls). Perquè si
les taules estan ocupades per poques persones, donarà peru a afegir més mòduls.)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Les terrasses és un focus de soroll i malestar pel veïnat proper. Si no pot tindre
terrassa el local interior hauria de ser suficient.)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Botigues principalement. Sempre i quan permetin el pas dels vianants.)



Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Perquè es dona autorització sense tindre en compte l'impacte que hi ha en els veïns
propers. Modificar qualsevol autorització a posterior és molt complicat.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

trobo a faltr: - civisme i responsabilitat. - control policial dels incompliments i de les molesties.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

1) Què sigui obligatori una sonometria per donar autorització a les terrasses. En cap cas ara es te en compte
l'impacte que això comporta als veïns que pateixen les molèsties de soroll i olors derivades d'aquestes activitats. Hi
ha zones del municipi què son especialment sensible a la transmissió del so i no s’ha de permetre l’autorització
d’aquestes activitats. 2) Què es reguli el tipus de mobiliari amb materials que no provoquin sorolls d'arrossegament.
3) què es limiti/elimini la congregació de locals i per tant, terrasses. 4 ) què hi hagi una distància mínima de metres
que garanteixi que la contaminació acústica no serà rebuda per l’habitatge més proper 5) Què no es permeti, en cap
cas, l’ús d'estufes. Això és allargar la temporada d'estiu que ja és suficientment complicada pels veïns que patim les
molèsties. 6) Què es controli i penalitzi a qui no compleix la normativa d'horaris i mòduls. Si un local te, de manera
reiterada, queixes per molèsties, què es retiri l'autorització I per acabar, trobo a faltar en aquesta enquesta la
pregunta: - vostè com a veí, li agradaria tindre una terrassa de bar sota el seu habitatge? o, es compraria un pis on hi
hagués una terrassa de bar? honestament crec que la resposta a aquesta pregunta donarà molta més informació
que tota la resta.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir



Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

-

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

-

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?



-

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Més conciencia de no tirar petits papers, envolcalls al terra, que després s'escampen per els carrers

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Considero que haurien d’ampliar l’horari de tancament donat que no tenim dins del poble un altre espaci d’oci
alternatiu, cosa que ens obliga a haver de sortir del poble)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?



3

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

No

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Els establiments de venda de fruita i verdura, les llibreries i similars.)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa



Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No estic informat)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

No trobaria a faltar res, cert és que considero que es podria millorar bastant.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

La meva proposta ve en relació amb una de les primeres qüestions que es proposava. Considero que l’oferta d’oci
nocturn Santa Perpètua és prácticament nul•la, tret del CAM, els joves no tenim quasi res a fer al poble les nits de
cap de setmana. És per això que, ja que no en tenim pensat ampliar la proposta d’oci per joves, que com a mínim
poguessiu obrir les terrasses fins les 3 de la matinada (horari que, per cert, ja es feia servir als estius de la
‘desescalada’, per tal que els joves poguem estar al nostre barri i no haguem de sortir per trobar oci fora del mateix
amb els riscos que comporta (conducció+nit+alcohol…). Una altra consideració sería, en relació amb els
equipaments móbils, que sempre m’ha mancat al poble alguna xurreria més, en tenim la del recinte firal (que no se si
l’horari depén de vosaltres o del propi negoci) i abans en teniem una altra al Parc Rosa Sensat que va tancar. No sé
si la concessió de llicències depén de vosaltres i está limitada o és per la pròpia oferta de persones que hi puguin
obrir una xurreria, però estaria bé que, ja que els bars i cafeteries obren com a minim a les 7-8, poguessim tenir
xurreries que obrissin abans, sobretot dies assenyalats (FM, cap d’any…)

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (Mhueltesn@gmail.com)
Telèfon de contacte: (682627360)
Nom: (Manel )

Resposta #38

Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
544970393617200552434734 Registrada 46927835682122805301057 85% 05/10/2023 16:25

A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (La gent que vivim la costat o a sobre d'una terrassa i tenim que treballar patim de molts sorolls, a part de la
clientela que es queda després del tancament a la porta fins les 3 O 4 de la matinada, i trucas a la guàrdia urbana i



et diuen que no poden fer res erque no estan posant musica)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

12g de la nit i amb control de que els clients no es quedin q les portes consumint

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Hi ha casos que no deixen espai per passar als vianants )

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Hosteleria)



Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Tindria que estar publicada les mesures que han de complir i estudis de soroll periòdics
cada 6 mesos)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

La Creueta

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Hi ha bars on no controlen el consumidors i fan molt soroll i a la temporada d’estiu s’acostuma a dormir amb
les finestres obertes i per tant s’escolta més tot. No tothom s’ha d’anar a dormir més tard per tenir un bar a prop)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?



23h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Relacionat amb el que ella ofereixen)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa



Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

—Que estigui prohibit fumar —Més distància entre taules de grups diferents

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Res a comentar

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

La 1:00 em sembla adequat, ja que permet el descans dels veïns i el gaudi de les terrasses

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?



Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

-

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.



-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Porque hi ha molt soroll i al veins no podem descansar)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Fins les 23h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (A partir de les 9 hores)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (No, s'ha de limitar amn m2, aixi no podrán posar mes tales que les que entran en el spai)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:



Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius:

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (En cap activitats)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No tenía un control del horario ni de La quantitat de tales que posen les terrasses fantasía
el que vol)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Mes control per la policia

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

No s'ha hauria de permetre ninguna carpa metal.lica ni fixa anclada a la vía pública ,

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (joseant_939@hotmail.com)
Telèfon de contacte: (639532585)
Nom: (Jose)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Porque n'hi massa soroll i el veins no podem descansar )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Fins dels 23 h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (A partir de les 9 hores)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Hauria de haver-hi menys taules i persones)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Cap activitat)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Control per part de l'ajuntament i la policía

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

No s'hauria de donar permis per possar elements fixes com estructures de ferro de tendals

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (Luzpachorios@gmail.com)
Nom: (Luz)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Máximo cerrar a las 12

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (No puede ser que tengas por ejemplo para 4 mesas y cojas más sitio eso lleva al
descontento vecinal)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No



En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Las propias profesionales de dicho local)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Porque en muchas ocasiones no se puede entender que dicho local pueda acceder a dicha
terraza )

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Más educación para respetar el descanso del vecindario

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

En muchas ocasiones no se respeta el adecuado uso de las mesas cogiendo más espacio del debido y poniendo
más mesas y también no se cierra a la hora fijada ya que empiezan a recojer muy justo del cierre alargando la
situación

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (josefrancisco2727@gmail.com)
Telèfon de contacte: (676025250)
Nom: (Jose)
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Desde el cierre hasta la apertura de las terrazas no hay suficientes horas para el derecho al descanso. Y
además de 24h a 1:00h, situaciones problemáticas de excesos de alcohol y discusiones.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23h en invierno y 24h en verano

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (8:30 h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Porque cuando uno elige abrir un local de restauración, se supone que sabe si tiene
espacio para terraza o no. Creo que tienes que tener un local acorde para poder funcionar con el comedor interior
propio y si fuese el caso de que pudiese tener espacio para terraza que fuese un más a más. No depender de la
terraza.)



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

-

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Porque no hay información a los vecinos sobre la instalación de dichas terrazas, no hay
información de número de mesas, licencias activas, insonorización de locales de restauración etc.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Civismo y empatía con los vecinos que queremos descanso y conciliación en casa.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Falta de higiene por parte de los locales de restauración, durante y cuando acaban el servicio, la vía pública está
muy sucia de bolsas, servilletas, vasos de plástico, cucharillas de helados etc. Por parte de los propietarios nula
limpieza durante el servicio y depende el día, hasta que no pasan por la mañana la Brigada de limpieza, la calle está
desastrosa.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (cmmeranieto@gmail.com)
Telèfon de contacte: (615246846)
Nom: (Carlos )
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

No

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Es demasiado tarde para los vecinos que tienen terrazas cerca)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

La hora debería ser las 22h- 22:30h para que permitan el descanso de los vecinos cercanos

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (las 9h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (un grupo máximo de personas lo puede cumplir un mismo grupo. Y los grupos grandes son los
que más ruido generan. Limitaría personas y módulos a la vez.)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (sólo si la terraza no genera molestias a los vecinos colindantes.)



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com:

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (porque se autorizan sin tener en cuenta las molestias que ello genera y no se avisa a los
vecinos colindantes)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

En las terrazas se debería tener en cuenta las molestias que generan a los vecinos. Se echa de menos un mayor
control por parte de la policía para que se cumpla la normativa y el número máximo de personas. Cada día se ven
las terrazas llenas con poco o nada de control.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

No soy vecin@ afectad@ directamente pero sí con familiares que sufren, cada día, las molestias de las terrazas de
los bares. No creo oportuno que alguien que no tiene molestias opine sobre este asunto pues, su opinión no tiene en
cuenta todo lo que conlleva el tener una terraza debajo de una vivienda. En zonas sensibles de calles estrechas, no
deberían permitirse terrazas. La contaminación acústica es algo serio que afecta al bienestar de las personas que lo
sufren. Santa Perpetua se está convirtiendo en una ciudad ruidosa y poco amable en la convivencia. Ya no hay
diferencia entre invierno y verano. Las molestias están siempre.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-



Resposta #46

Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
1202759480718263431935007 Registrada 657423674831318265704714 96% 05/10/2023 15:45

A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (A partir de les 00h no es pot prender res al poble)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

2:30h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

No

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

No, crec que s’haurien d’obrir més bars i/o restaurants

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

12_1

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí



Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Tancaments i ventiladors amb aigua

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-

Resposta #48
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà



Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Es un horario muy tarde para persona que no están de fiesta. Sin considerar que aunque se cierre a la 1, la
gente puede seguir en el exterior del local.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

11

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Si el ancho de acera no es suficiente, no veo porque tengan que invadirse otras zonas
de espacio público a menos que fuesen fechas señaladas)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No



En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Venta de productos frescos.)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (Desconozco se se ponen en exposición pública en la web municipal, no obstante es un
medio que poca gente visualiza y tratándose de algo que pueda afectar tanto a los vecinos, quizás podría haber un
apartado en l’informatiu, donde se informe de estos casos)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Medidas de absorción de sonido, barreras acústicas y evitar que el olor del tabaco suba a los pisos mediante
soplado o extraccion puntual con tratamiento de olores.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

En calles, plazas o pasajes sin árboles que hagan de pantalla acústicas, y donde el sonido no pueda dispersarse,
limitaría horario o directamente prohibiría la instalación de terrazas. Las extensiones de comercios deberían permitir
un paso mínimo libre de 2m.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

No



Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Caps de setmana fins les 2:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (A les 7)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí



Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient



Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Es muy pronto se debería dejar mínimo hasta las dos)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

Las dos

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari nocturn



Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Terrazas habilitadas para el invierno con estufas y cerradas

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (A la 1 és molt tard. En aquestes hores, comencen a recollir cadires i taules i fan molt soroll. A més en el
Parque del lago només falta aquest horari de tancament perquè la gent es quedi per allà xerrant i fent soroll . El



veïns en aquelles hores volem dormir. Hi ha molt incivisme de soroll i patitnets en el Parque del Lago. A més , cada
cop l'estiu és més llarg i es dorm amb les fienstres obertes cada cop més temps. )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

22h tot tancat com a tard. A més s'hauria de pensar com disminuir la zona d'ocio nocturn en la que s'està convetint el
Parque del Lago

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (9h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Visc al nº 20 de l'avinguda onze de setembre i les taules arriben a la sortida de la porteria. És molt
incomode sortir de la porteria mab tanta taula i tanta gent.)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Cada cop està més ocupada la via pública. )

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (cap. no considero oportú cap extenxió)



Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No ho son. Quan truquem a la policia per queixar-nos de sorolls o horaris inadequats,
moltes vegades la policia ni sap si tenia permís especial per ferho.)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Trobo a faltar que hi hagi un control del compliment d'horaris i sancions per aqui no compleixi. S'està normalitzant
que entre setmana , apelant al bon temps ( que cada vegada s'allarga més) els negocis tanquin cada vegada més
tard. A més hi han locals a l'avinguda 0nze de setembre que un cop tancats segueixen dispensant begudes cap al
carrer a porta tancada , a través de la reixa (Embassy) i altres que serveixen com a dipòsit/magatzem de ""material""
de nois que no paren de fer viatges amb els monopatins elèctrics per tot el poble....com si fessin lliuraments a
domicili de no sé quines comandes.....( Lake Hookah)....entre les 22 i las 2 de la matinada els trobareu allà......

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

El més important de tot , és que compleixin els horaris. Espero que es redueixin horaris i ocupació de via pública.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (s_castillo_s@hotmail.com)
Telèfon de contacte:
Nom: (Susana)
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A quin barri vius?

La Florida

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

No

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.



Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

2:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Metres quadrats )

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat



Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No els conec )

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-

Resposta #53

Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
49617921688479387672829 Registrada 704334710208930623828384 96% 05/10/2023 23:46

A quin barri vius?

Can Folguera

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Mai s' acaba respectant aquest horari de tancament. Sempre genera sorolls i molèsties als veïns que volen
descansar.)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

A les 00h però fent respectar l' horari



Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (Hi han terrasses que s' excedeixen en el seu nombre de mòduls provocan sorolls i brutícia)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Si es fa amb tarimes al carrer treu zona aparcament)

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?



No. Per quins motius? (Hi han terrasses que funcionen com a discos en comptes de bars i es fa cas omís)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Res. Hi han masses bars.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

S' hauria de ser més exigent amb la normativa d' horaris, sobretot a les nits. I fer que els restauradors netegessin les
voreres que embruten els seus clients.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Telèfon de contacte: (615280365)
Nom: (Mireia)

Resposta #54

Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
721421485195682130813006 Registrada 943239738308788544628703 88% 05/10/2023 22:35

A quin barri vius?

Can Taió

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

1-1:30

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?



Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.



-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

No

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

No, crec que s’haurien d’obrir més bars i/o restaurants

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

A la 1h ja estaria bé

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:



Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Res, penso que les terrasses que tenim actualment estan molt ben cuidades i permeten gaudir de l’espai.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (jvm12991@gmail.com)
Telèfon de contacte: (666355022)
Nom: (Janira)
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A quin barri vius?

La Creueta

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

No

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

En dies ocasional, festa major, etc.. es pot ampliar

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (7h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí



Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

El tamany de la terrassa ha d'anar en base a l'espai disponible sempre i quan no afecti el pas de les persones i/o
vehicles

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Can Taió

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

No, crec que s’haurien d’obrir més bars i/o restaurants

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

2:00

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No



En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

No

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Activitats a l'exterior com concerts o actuacions de petit format, DJs, o similars. L'horari de tancament de terrasses
hauria de ser de mínim la 1:00. Ens hem trobat que ens han tancat terrasses a les 23:00h a la rambla. Els veïns han
de descansar però també ser conscients d'on viuen.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Les terrasses molesten als que hi viuen al damunt.. Pero dinamitzen i activen la vida als carrers, cosa que ha anat
en davallada els últims anys.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

Adreça de correu electrònic: (xcloxer@gmail.com)
Telèfon de contacte: (669525349)
Nom: (Albert)
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A quin barri vius?

Can Taió

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

No, crec que s’haurien d’obrir més bars i/o restaurants

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

2

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (6-8)

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí



En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari nocturn

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (Relacionados AMB la restauració)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

Només associada a fires, esdeveniments o actes

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Terrasses delimitades fisicament, estéticamente homogéneae, AMB taules ordenades sense sorroll visual. Música
en viu o monolegs Food trucks i fires gastronomiques, del vi, de la cerveza, end Summer Festival, etc

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?



Can Taió

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

No

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Crec que l'oferta actual és excessiva

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (Encara que sigui festiu crec que a les 23-24h seria raonable el tancament )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

23h

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (A les 09h)

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

No

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
En zones amb acumulació de locals de restauració

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?



Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Determinades activitats com: (.)

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De manera fixa

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

Que no es pugui fumar, perque jo no sóc fumadora i l'haig de sentar a l'interior. No gaudeixo la terrassa perquè em
molesta el fum de la taula del costat.

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Les terrasses dels bars de l'avinguda 11 de setembre ocupen molta vorera i treu l'espai per passejar els vianants

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-

Resposta #60

Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
28019512731410224524648 Registrada 1049465810339146557901646 88% 05/10/2023 12:59

A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?



No

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (divendres fins les 12, molta gent treballa dissabte i deu mido si tens una terrassa prop)

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

-

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

No. Ho limitaria: (limitaria l'espai on es poden posar, a vegades no es pot ni passar )

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

Sí

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?



-

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En horari diürn, excepte dates assenyalades

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

mes vigilància, si vas amb nens no poden fer el que vulguin com jugar a futbol o anar amb patí mentre els pares
estan tan tranquils parlant entre ells

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

respectar el pas de les persones en lloc de pas.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-

Resposta #61

Identificador d'usuària Estat de l'usuària Hash d'adreça IP Finalització Respost el
751305309635693926000021 Registrada 630473419506755534694450 92% 05/10/2023 12:32

A quin barri vius?

Centre Vila

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí

Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Ocasionalment

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?



Sí, crec que l’oferta actual és suficient

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Endurir
Endurir

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

No (La 1:00 és molt tard encara que sigui estiu. Cal adaptar l'horari al curs escolar. )

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

a l'estiu: 11h entre setmana i 12h el cap de setmana. Que sigui estiu no vol dir que la gent no treballi o els infants no
tinguin dret a descans

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

No. Quin horari de muntatge que proposes? (El cap de setmana a partir de les 09.30. Aplicable a soroll que fan
molts altres negocis que obren a les 8h els diumenges. )

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Ja em sembla correcta la regulació actual

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació
Tot el municipi

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

No. Pels següents motius: (Actualment molts bars se salten l'ordenança i ningú fa res per evitar-ho ni controlar-ho.
Taules fora de les façanes que limiten el pas i incrementen el soroll; Més taules de les que es té permis que fan que
hi hagi molt de soroll etc. )

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

Sí

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

No

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

No

Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?



No

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

-

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

No. Per quins motius? (No hi ha control i cada restaurant fa el que considera)

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

Entenent que hi ha d'haver terrasses i falten elements de convivència. - Falta molta consciència de sorolls; crits,
persones que quan es tanca segueixen fent la xerrada al mateix punt... No hi ha sensibilitat per part de restauradors
i propis clients. - Alguns restauradors tenen música a l'exterior. - D'altres tenen pantalles enfocades a l'exterior on
projecten partits de futbol que multipliquen per 1.000 el soroll. - SPM és un municipi molt silenciós en general. Molts
carrers principals tenen poc trànsit o gens i acabes tenint un so ambient més residencial. Les terrasses tenen un plus
de molèstia segurament per això. - Més elements controladors de soroll: Taps als tamborets/cadires/cadenes. La
recollida de terrasses és un escàndol. -S'obren bars i restaurants fent el que volen i això és una molèstia pels veïns
ja que els fa responsables de la manca d'inspecció, provocant molts mals de cap per inactuació per part del
consistori. - Les trucades a la policia de vegades són poc empàtiques i és preferible que truqui un home. Existeix un
biax masclista important. - Falta zones d'oci i això fa que es concentrin en punts concrets. - La normativa hauria de
contemplar els espais on s'obren: Edificacions antigues, distància primera planta, reverberacions... - Control de les
olors dels restaurants, és nul·la i la majoria compleixin o no entren a les cases dels veïns.

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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A quin barri vius?

Mas Costa

Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.

• Soc una ciutadana o un ciutadà

Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?

Sí



Gaudeixes de les terrasses del municipi?

Sovint

Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?

No, crec que s’haurien d’obrir més bars i/o restaurants

Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?

Flexibilitzar
Flexibilitzar

Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu
els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.

Sí

Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar
l’activitat econòmica amb el dret al descans?

l'actual

Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu,
quin horari proposes?

Sí

Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de
Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?

Sí

Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4
cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de
persones? En cas negatiu, quina forma proposes?

Sí

Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:

En zones amb sensibilitat acústica elevada o amb problemàtica específica de reverberació

En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana,
consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu,
exposa les raons.

Sí

Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus,
color...)

No

En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de
tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres
de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?

No

Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?

Sí

Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?

Sí

En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?

Sí



Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de
restauració de manera extraordinària?

Sí

Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o
només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?

En qualsevol horari

Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a
determinades activitats? A quines?

Qualsevol activitat

Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o
modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars,
de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires,
esdeveniments o actes?

De forma temporal

Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?

Sí

Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?

-

Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres
extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.

-

Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal
d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

-
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	Resposta #6
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
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	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
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	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.
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	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #8
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #9
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #10
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #11
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #12
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #13
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #14
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #15
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #16
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #17
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #18
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #19
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #20
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #21
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #22
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #23
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #24
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #25
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #26
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #27
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #28
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #29
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #30
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #31
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #32
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #33
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #34
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #35
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #36
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #37
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #38
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #39
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #40
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #41
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #42
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #43
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #44
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #45
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #46
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #47
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #48
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #49
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #50
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #51
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #52
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #53
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #54
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #55
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #56
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #57
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #58
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #59
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #60
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
	Indica a continuació qualsevol altre aspecte, en relació a l’ocupació de la via pública amb terrasses o altres extensions comercials, que vulguis posar en coneixement.
	Donat que l'enquesta es rep de manera anònima, si vols que puguem contactar amb tu personalment per tal d’aclarir alguna de les teves aportacions, pots deixar el teu contacte a continuació.

	Resposta #61
	A quin barri vius?
	Indica en qualitat de què respons a aquesta consulta.
	Tens terrasses de bar o restaurant a prop del teu domicili?
	Gaudeixes de les terrasses del municipi?
	Creus que l’oferta de restauració amb terrassa al municipi és suficient?
	Creus que s’ha de flexibilitzar o endurir l’actual normativa de terrasses en relació als horaris?
	Et sembla adequada l’actual normativa de terrasses que permet tancar a la 1:00h durant la temporada d’estiu els divendres, dissabtes i vigílies de festiu? En cas negatiu, exposeu les raons.
	Quin horari màxim de tancament de terrasses consideres que seria el més adient per compatibilitzar l’activitat econòmica amb el dret al descans?
	Actualment l’horari de muntatge de terrasses és a partir les 8:00 h., ho consideres adequat? En cas negatiu, quin horari proposes?
	Esteu a favor de permetre ampliacions horàries i/o de taules i cadires en dates senyalades com la revetlla de Sant Joan, la Castanyada, Cap d’any...?
	Actualment l’espai d’una terrassa queda delimitat per un número màxim de mòduls (mòdul= taula + 4 cadires). Consideres que la futura ordenança s’hauria de limitar només en funció del nombre màxim de persones? En cas negatiu, quina forma proposes?
	Aquesta limitació d’espai l’aplicaries a:
	En cas que l’establiment de restauració no pugui instal·lar la terrassa dins de l’espai de la seva façana, consideres adequat que es pugui ampliar utilitzant altres espais, siguin o no adjacents? En cas negatiu, exposa les raons.
	Consideres adequat establir una homogeneïtat entre el mobiliari i la resta d’elements de la terrassa? (tipus, color...)
	En zones on no n’hi ha prou espai per terrasses en voreres, l’Ordenança actual possibilita la instal·lació de tarimes de fusta en la zona de la calçada. Creus que aquesta mesura s’hauria de limitar a espais amb voreres de més de 2 metres d’amplada per facilitar la mobilitat del vianant una vegada instal·lada la tarima?
	Creus que la terrassa ha de tenir enllumenat propi?
	Estàs a favor de permetre estufes a les terrasses?
	En cas afirmatiu, exigiríeu que fossin autònomes de gas i amb eficiència energètica?
	Estàs a favor de permetre que es celebrin activitats musicals (concerts, DJ...) en les terrasses dels locals de restauració de manera extraordinària?
	Si has respòs afirmativament la pregunta anterior, autoritzaries aquests actes musicals en horari nocturn o només en diürn, exceptuant dates assenyalades com la revetlla de Sant Joan o la Castanyada?
	Consideres adient que qualsevol establiment pugui instal·lar extensions comercials o limitar-ho a determinades activitats? A quines?
	Estàs a favor de permetre la instal·lació d’equipaments de venda i degustació de naturalesa mòbil i/o modular en espai públic com les xurreries, gelateries, llocs de castanyes, frankfurts, foodtruck’s, o similars, de manera fixa o temporal? o creieu que només hauria de ser una opció puntual associada a fires, esdeveniments o actes?
	Penses que els criteris per donar autorització a les terrasses són prou transparents?
	Què trobes a faltar a les terrasses de bars i restaurants del municipi?
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